
 

 

 

 

 

BEANTWOORDING SCHRIFTELIJKE VRAGEN (Art. 45 Reglement van Orde) 

Schriftelijke vragen 

 

Fractie: GroenLinks 

Steller: Paul van der Kolk-Kruithof 

Datum: 23 september 2024 

Inkomend zaaknummer:  72926-2024 

 

Schriftelijke vragen Fietsparken station Assen 

 

Geachte college, 

 

Een terugkerend probleem is het parkeren van fietsen voor het station. Ook nu de scholen 

weer begonnen zijn en veel studenten pendelen naar Groningen is het weer raak met 

foutgeparkeerde fietsen.  

 

De NS oraniseert jaarlijks campagne, waarin zij inzetten op vaker fietsen, veilig fietsen en 

veilig stallen. NS zet deze campagne nu in om de aandacht te vestigen op de juiste en 

veilige manier van stallen bij stations. We zijn wel blij te vernemen dat na onze suggestie 

van de Posifiets-campagne aan de wethouder posifiets is opgepakt. Helaas kon de 

gemeente Assen dit jaar niet meer deelnemen aan de campagne Posifiets vanuit onder meer 

NS/ProRail. Maar de wethouder heeft toegezegd dat we volgend jaar zeker deel gaan 

uitmaken van de PosiFiets campagne voor het parkeren van fietsen op het station. 

  

Maar moeten we wachten? Ook vanuit inwoners is dit een veelgehoorde klacht. Het niet 

juist parkeren van de fiets. Het parkeren van fietsen aan de voorzijde van het station is 

onze fractie een doorn in het oog. We geven geen mooi visitekaartje af aan bezoekers. 

Daarnaast wordt er regelmatig fietsen ook nog geparkeerd op gidslijnen voor mensen met 

een visuele uitdaging. We hebben daarom de volgende vragen aan de wethouder. 

 

1. Hoe vaak wordt er door de gemeente en NS gecontroleerd op verkeerd geparkeerde 

fietsen op en om het station? 

2. Hoe vaak, en hoeveel fietsen zijn er weggehaald door weghaal acties op het station? 

3. Is de wethouder het eens dat er meer aandacht moet komen voor het vrijhouden van 

gidslijnen op het station en in Assen in zijn algemeen op gidslijnen voor mensen 

met een visuele uitdaging? 

4. Komen er komende tijd nog acties om het foutief parkeren op het station aan te 

pakken en kan de wethouder uitleggen hoe hij dit gaat doen? 

 

Namens fractie van GroenLinks Assen, 

 

Paul van der Kolk-Kruithof 

Raadslid GroenLinks 



  
  

 

Beantwoording 

 

Datum: 23 oktober 2024 

Behandeld door: THOVV 

Uitgaand zaaknummer: 77901-2024 

 

1. Hoe vaak wordt er door de gemeente en NS gecontroleerd op verkeerd geparkeerde 

fietsen op en om het station? 

De gemeente controleert wekelijks aselect op verkeerd geparkeerde fietsen op het 

NS station. De NS voert geen controles uit.  

2. Hoe vaak, en hoeveel fietsen zijn er weggehaald door weghaal acties op het station? 

Vanaf juni 2024 zijn er zeven controles uitgevoerd op het station. Bij deze acties 

zijn 170-180 fietsen weggehaald. In de periode van januari t/m mei 2024 zijn er 

geen controles uitgevoerd omdat er geen opslagmogelijkheden voor de fietsen 

waren.  

3. Is de wethouder het eens dat er meer aandacht moet komen voor het vrijhouden van 

gidslijnen op het station en in Assen in zijn algemeen op gidslijnen voor mensen 

met een visuele uitdaging?  

Ja. 

4. Komen er komende tijd nog acties om het foutief parkeren op het station aan te 

pakken en kan de wethouder uitleggen hoe hij dit gaat doen?  

Met Stichting Schouder aan Schouder en Toezicht en handhaving van de Gemeente 

Assen zijn afspraken gemaakt over het weghalen en de opslag van verkeerd 

geparkeerde fietsen. Deze acties worden maandelijks gepland. De bedoeling is om 

de acties frequenter plaats te laten vinden.  

We gaan ons eveneens beraden op verdere stappen. Wat kan er qua inrichting van 

het stationsgebied gedaan worden om het foutief parkeren van fietsen te 

ontmoedigen.  

 

 

ASSEN, 22 oktober 2024 

 

 

Burgemeester en wethouders van Assen, 

 

   

 

 

 

 

  

 

burgemeester     gemeentesecretaris 

M.L.J. Out     T. Dijkstra  

 


